
 
 
 

Izvod iz Zapisnika 
 sa 3. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 13. srpnja 2021. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/07, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 7. srpnja 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 20

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezid, potpredsjednica, 
3. Ivan Turbelija, 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Martina Jendrijev Tomašek, 
6. Hrvoje Fuček. 
 
 
Odsutni članovi: 
1. Milan Kolar, član, 
2. Darko Marid, član, 
3. Božidar Jendrijev, član. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Branko Patačko, otvorio je 3. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 3. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 6 (šest) članova Vijeda. 

Na sjednici nisu nazočni sljededi članovi Opdinskog vijeda: Milan Kolar, Darko Marid i Božidar Jendrijev, koji su opravdali svoju 
odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 2. sjednice Opdinskog 
vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 24. lipnja 2021. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 2. Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 2. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 24. lipnja 2021. godine verificiran 

jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 3. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 3. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 3. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“ usvojen 

sljededi: 

 

Dnevni red: 
1. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade 
službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima i 
namještenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu, 
3. Razmatranje  prijedloga i donošenje Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih 
djelatnosti, 
4. Razmatranje  prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora 
zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu, 
5. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   

 
 
 
 
 



 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu. 

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio nazočnima da se plade ne povedavaju te da se nova Odluka donosi radi usklađenja sa 

propisima. Za detaljnije obrazloženje zamolio pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 
PROČELNICA: Zakonom o pladama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ broj 28/10)  

određeno je da pladu službenika i namještenika u upravnim tijelima jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave čini 
umnožak koeficijenta složenosti poslova radnog mjesta na koje je službenik odnosno namještenik raspoređen i osnovice za obračun 
plade, uvedan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog staža. Osnovicu za obračun plade propisuje opdinski načelnik, a koeficijente 
opdinsko vijede na prijedlog načelnika u rasponu od 1,00 do 6,00. Opdinski načelnik donio je novi Pravilnik o unutarnjem redu 
Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac kojim se sistematiziraju nova radna mjesta te se mijenjaju nazivi pojedinih 
radnih mjesta radi usklađenja s Uredbom o klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 74/10 i 
125/14). Zbog navedenog je potrebno donošenje i nove Odluke o koeficijentima kojom de se propisati koeficijenti sukladno radn im 
mjestima predviđenima Pravilnikom. Koeficijenti za postojeda radna mjesta te za radna mjesta kojima se mijenja naziv ostaju isti. Za 
donošenje Odluke nije potrebno osigurati dodatna sredstava u Proračunu Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 6 (šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac. 

Odluka o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plade službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima i 

namještenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima i namještenicima 
Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu primili smo u materijalima za ovu sjednicu. 

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK: predlažem isplatu regresa zaposlenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac u 

pojedinačnom neto iznosu od 1.500,00 kuna po zaposleniku kao i prijašnjih godina. Iznos je neoporeziv. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima inamještenicima 
Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 6 (šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima i namještenicima Jedinstvenog 
upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu.  

Odluka o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora službenicima i namještenicima Jedinstvenog 
upravnog odjela Opdine Ferdinandovac za 2021. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
  

Točka 3. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti primili smo u 

materijalima za ovu sjednicu. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio nazočnima da Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac na prošloj sjednici donijelo novu Odluku 

o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti te da se predloženi Poslovnik donosi temeljem navedene Odluke, 
sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu. Za detaljnije obrazloženje zamolio pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 
Ferdinandovac. 



PROČELNICA: Člankom 39. Zakona o komunalnom gospodarstvu (NN 68/18, 110/18, 32/20) propisano je da za obavljanje 
komunalnih djelatnosti jedinica lokalne samouprave može osnovati vlastiti pogon. Radi usklađenja s odredbama Zakona o 
komunalnom gospodarstvu  na 2. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, održanoj 24. lipnja 2021. donesena je nova 
Odluka o osnivanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti. Člankom 14. Odluke propisano je da Opdinsko vijede 
donosi Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti. Prijedlogom Pravilnika uređuje se unutarnje 
ustrojstvo i način upravljanja Vlastitim pogonom za obavljanje komunalnih djelatnosti u Opdini Ferdinandovac radna mjesta, 
stručna sprema, plade i ostala prava i obveze namještenika Vlastitog pogona. Obzirom da je Vlastiti pogon osnovan kao unutarnja 
jedinica Jedinstvenog upravnog odjela upravitelj pogona je pročelnik JUO, a sistematizacija radnih mjesta u Vlastitom pogonu, plada 
i ostala prava i obveze namještenika propisane su aktima kojima se uređuju prava i obveze službenika i namještenika JUO. 
Upravitelj odgovara za rad načelniku, a namještenici upravitelju. Vlastiti pogon donosi Godišnji plan i program rada te izvješde o 
radu koje podnosi načelniku. Komunalne djelatnosti koje pogon može obavljat propisane su odlukom o osnivanju. 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje prijedlog Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 6 (šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti.  
Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje  prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora zaposlenicima 

Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac za 2021. godinu primili smo u materijalima za ovu sjednicu. 

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK: predlažem davanje suglasnosti na isplatu regresa zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica 

Ferdinandovac u pojedinačnom neto iznosu od 1.500,00 kuna po zaposleniku kao i prijašnjih godina. Iznos je neoporeziv. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora zaposlenicima Dječjeg vrtida 
Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 6 (šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora zaposlenicima 
Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu.  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o isplati regresa za korištenje godišnjeg odmora zaposlenicima 
Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 OPDINSKI NAČELNIK obavijestio nazočne da su u tijeku radovi na sanaciji odlagališta otpada „Orl“.  
 Sklopljen je ugovor za radove na II. fazi izgradnje nerazvrstane ceste u naselju Brodid (ulica Gajc) te uskoro kredu radovi. 
 Odobreno je 220.000,00 kuna za vrtid u 2021. godini od strane Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade. 
 Planiramo rebalans proračuna u srpnju. 
 U kolovozu planirane nabave radova za III. fazu obnove društvenog doma i Dječjeg vrtida. 
 U tijeku izrada dokumentacije za prijavu projekta obnove skele „Brodid“. 
 U izradi je projektna dokumentacija za prijavu na sufinanciranje u sklopu mjere 7.4.1. planirano pomodno nogometno 
igralište, vježbalište i dječje igralište. 
 Opdina Ferdinandovac dobila je ocjenu odličan za proračunsku transparentnost. 
 Ponovno aktivna Udruga mladih, trenutno sređuju odbojkaško igralište. 
 U kolovozu planirana fišijada i obilježavanje dana glavosijeka sv. Ivana Krsitelja. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 POTPREDSJEDNICA: Kad de idi podjela kanti za plastiku i papir ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: Radi se o projektu sufinanciranom sredstvima EU. Objedinjenu nabavu kanti za cijelu RH IZVRŠIO JE 
Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Podjela kanti idi de po primitku obavijesti FZOEU o rasknjiženju kanti iz vlasništva 
Fonda, nakon toga Opdina može kante uknjižiti kao svoje vlasništvo i podijeliti korisnicima. 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Kakva je situacija s postavljanjem uspornika kod škole ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: Županijskoj upravi za ceste poslana je zahtjev za postavljanjem uspornika obzirom da se radi o 
županijskoj cesti .Odgovorili su da smatraju da na tom mjestu nije potrebno postavljanje uspornika, ali možemo pokušati ponovno 
sinicijativom te inzistirati da se to riješi. 
 Svi vijednici podržali inicijativu prema ŽUC-u za postavljanje uspornika i rješavanje prometne situacije kod Osnovne škole. 
 IVAN TURBELIJA, član: predlaže postavljanje prometnog ogledala u Starom Drumu kod križa zbog nepreglednosti ceste 
zbog kukuruza. 
 



 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20:45 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                     Branko Patačko 


